
 

 

 

Les colles es queixen pel desenvolupament de la Rua de Carnaval 

Algunes de les 63 colles que el passat divendres van participar a la Rua de Carnaval de 

Sant Feliu de Guíxols han manifestat el seu malestar pel desenvolupament de 

l’esdeveniment, sobretot per la velocitat a la qual se’ls va fer desfilar. Així ha quedat 

constatat en diferents queixes a través de les xarxes socials, mentre que algunes d’altres 

també expressen el seu desacord amb el recorregut. El regidor de cultura, Pere Albó, ha 

destacat que la rua es va celebrar amb major agilitat que els altres anys, que era un dels 

objectius d’aquest any dels organitzadors, l’Associació de Festes Ganxones i el 

consistori. 

Un membre de l’Associació de Colles de Carnaval ha comentat al DdG que la principal 

problemàtica que es varen trobar aquest divendres fou les presses amb què els van fer 

desfilar, sobretot a la primera vintena de colles, amb pressions perquè no s’aturessin. 

Així, concreta que en el cas de la seva colla van fer el recorregut en uns 50 minuts, un 

espai curt de temps, considera, pel que és una feina de tot un any. 

L’alcalde, Joan Alfons Albó reconeixia aquesta “certa rapidesa” a una xarxa social i 

apel·la al diàleg entre l’organització i les colles per arribar a un acord. 

L’increment de la velocitat de la Rus tenia l’objectiu de solucionar una altra 

problemàtica: la de les colles finals, que en anteriors edicions desfilaven sense públic, 

un fet que aquest anys no es va produir, segons ha manifestat aquesta membre de 

l’Associació de Colles. 

En tot cas, doncs, serà un altre assumpte a resoldre, com apunta el Batlle. 

També va sorgir un altre discrepància entre colles i organització, si bé menor, el 

recorregut. En comptes de desfilar pel passeig com darrerament, es va anar del port a 

l’Avinguda Canàries. Segons la membre de les colles, ells n’havien proposat dos de 

deferents (una que baixava per la carretera de Girona i una altra de l’Avinguda 

Saragossa al carrer Rufo), però van ser descartats perquè fan baixada, cosa que 

significava un risc amb les carrosses. En aquest cas, la Font de les Colles de Carnaval 

considera que podrien acceptar seguir amb el recorregut que es va fer. 
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